

《单词百科:mide是什么意思?mide怎么发音?mide的解释和用法》

英语单词mide是什么意思?mide怎么读?mide怎么发音?简答网为您整理了mide的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



mide的意思

1、abbr.Middle East 中东地区;

mide的双语例句

1、Other suitable types of wax are maleic anhydride and bisamide modified wax.

其他合适的蜡类型和bisamide顺丁烯二酸酐改性蜡.

2、The fluorescence of AaH-1 is quenched by I⁻, acrylamide and N-bromosuccinimide (NBS).

表明能改变AaH -1 的 pH 环境、 构象或使之变性的因素都能使它的荧光强度和 出血活性同时发生相应的改变.

3、Cis , cis-1, 4-dibromo-1,2 , 3,4-tetraphenyl-1,3-butadiene is obtained from the reaction of 1 , 4-dilithio-l, 2,3, 4-tctraphenyl-l , 3-buladicnc with carbon tetrabro-mide.

1,4-二锂-1,2,3,4-四苯基-1,3-丁二烯与四溴化碳反应生成顺, 顺 -1, 4- 二溴-1, 2, 3,4-四苯基 -1, 3- 丁二烯.

4、Gadolinium-diethylenetriaminepentaacetate-bismethylamide (Gd-DTPA-BMA) was delivered intravenously as contrast agent to trace the blood labyrinth barrier change.

静脉注射T1增强剂Gadolinium-diethylenetriaminepentaacetate-bismethylamide (Gd-DTPA-BMA) 作为血迷路屏障的示踪剂.

5、Behind him stood the most devoted member of the Kosmider, the blade master Belarus.

娜塔莎在伊万身后,她是Kosmider最忠诚的战士,同时也是刀锋的主人.

6、Objective : To study the counteraction of melatonin (MT) on the immunodepression induced by cyclophosphamide (CY) and dexamethasone (DEX).

目的: 研究褪黑素 (melatonin,MT) 对环磷酰胺 (cyclophosphamide,CY) 、地塞米松 (dexamethasone, DEX) 所致免疫低下的对抗作用.

7、There is also a group of verbs known as the semi deponent verb.

另外有种动词称为半被动形主动义的动词(semideponentverbs).

8、Conclusion [WTBZ] The treatment method of lacrimal punctum embolization combined with artificial dacryma is the best method in three methods for mide and severe ophthalmoxerosis.

结论中重度眼干燥症进行人工泪液滴眼联合泪点栓塞术治疗在3种方法中效果最好。

9、Background: Polyacrylamide hydrogel (PAHG) is an atoxic, stable, non-resorbable watery gel consisting of approximately 2.5% cross-linked polyacrylamide and nonpyrogenic water.

背景：聚丙烯酰胺水凝胶（polyacrylamide hydrogel，PAHG）是一种无毒、稳定、不吸收的水凝胶，它由2.5%交联的丙烯酰胺及97.5%的非致热原水组成。

以上是简答网为您整理的mide怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于mide的用法、mide

的释义、mide的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mide>

